
 תושבים יקרים, עובדי מועצה, בעלי תפקידים ביישובים,
   

תושבי המועצה,נשאלו שאלות על הנושאים  720, בקרב 2010בסקר שביעות רצון שנערך בחודש מאי 
נשאלו שאלת על   כמו כןועל רמת שביעות הרצון מהשרות במחלקות השונות.  בהם המועצה אמורה לעסוק

  ועל פעילות הוועדים המקומיים.  עם המועצה הקשר איכות
  

תושבים שהשיבו תשובות   פי ישובים.-הסקר על ממצאי בעקבות הסקר הפקנו חוברת שמסכמת את
  ותשובתם נרשמה.  נשאלו מדוע -המעידות על רמת שביעות רן נמוכה 

  
נכון בעיניי, שהנהלות היישובים יקראו וילמדו את הסקר. אנו, ראש המועצה ושני הסגנים, נהיה מוכנים 

תוצאות הסקר, מתוך מטרה להשתפר  להגיע למפגשים עם הנהלת היישובים ו/או עם תושבים ולשוחח על
   ולהיטיב את השירות לתושב.

  
  ישובים המעוניינים בכך, יתאמו מועד למפגש עם מנהלת לשכת ראש המועצה, שונטל מיזן.

   
  בכבוד רב,

   
  יהודה שביט, ראש המועצה

 


